
Протокол №5 

засідання циклової комісії загальноосвітніх дисциплін від 20.01.2025 

Голова: Сташків О. Д. 

Секретар: Ковальчук І. В. 

Присутні: Сташків О. Д., Людкевич У. І., Гасюк Г. Г., Науменко  В. Б., 

Ковальчук І. В., Кузик І. В., Парійчук К. Р., Москалюк І. Р., Івасєчко С. Я., 

Полетко Т. М., Снігур А. А., Копійчак О. С., Литвин Т. М.  

Відсутні: - 

Сумісники: Цогла О. О., Горбатий І. Т., Мельник Н. М. 

 

Порядок денний: 

1. Обговорення підсумків І семестру.  

2. Компетентнісний підхід при викладанні загальноосвітніх дисциплін.  

3. Обговорення організації навчального процесу у ІІ семестрі. 

4. Аналіз проведених заходів щодо покращення якості освітнього процесу. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Інформацію викладачів циклової комісії про підсумки їхньої роботи за 

І  семестр. 

ВИСТУПИЛИ:  

Сташків О. Д., яка ознайомила присутніх з труднощами, які виникали в 

учасників навчального процесу впродовж семестру.  

Ковальчук І. В. наголосила на необхідності індивідуального підходу до 

кожного здобувача освіти при навчанні в умовах воєнного стану.  

УХВАЛИЛИ:  

Інформацію взяти до відома. 

2. СЛУХАЛИ:  

Івасєчко С. Я., яка інформувала викладачів циклової комісії про 

компетентнісне навчання, що спрямоване на роботу з інформацією та 

опанування здобувачами освіти компетентностей, умінь і навичок, які 

допомагають їм бути успішними, конкурентними та цінними на ринку 

праці. 

ВИСТУПИЛА: 

Копійчак О. С., наголосила, що для викладача важливо навчитися 

реалізувати таке навчання. Допоможуть у цьому підручники, що містять 

проблемні ситуації, а також практико-орієнтовані завдання, спрямовані на 

аналіз та оцінювання інформації. Утім, саме готовність викладача до 

реалізації компетентнісного навчання – найголовніша запорука успіху. 

УХВАЛИЛИ:  

Інформацію взяти до відома. Впроваджувати компетентнісний підхід у 

викладанні загальноосвітніх дисциплін. 

 



3. СЛУХАЛИ:  

Сташків О.Д. про організацію навчального процесу у ІІ семестрі.  

ВИСТУПИЛИ: 

Людкевич У. І. запропонувала активніше залучати здобувачів освіти 

першого курсу до використання навчальної платформи Moodle. 

Литвин Т. М. наголосив на доцільності проводити тематичні контрольні 

роботи письмово. 

УХВАЛИЛИ:  

Інформацію взяти до відома. 

4. СЛУХАЛИ:  

Інформацію голови циклової комісії про аналіз проведених заходів щодо 

покращення якості освітнього процесу в умовах воєнного стану. З метою 

формування і розвитку ключових компетентностей, оцінювали не лише 

результати роботи, але й процес навчання, індивідуальний поступ кожного 

здобувача освіти, контроль за проведенням занять викладачами, контроль за 

відвідуваністю здобувачів освіти. 

ВИСТУПИЛИ:  

Парійчук К. Р. – запропонувала постійно контактувати з батьками тих 

здобувачів освіти, які мають труднощі у навчанні.  

Москалюк І. Р.– запропонувала звертати особливу увагу на психологічний 

стан здобувачів освіти в умовах воєнного стану. 

Гасюк Г. Г. – наголосила на доцільності вивчити думку здобувачів освіти та 

їхніх батьків щодо якості освітнього процесу. 

УХВАЛИЛИ: 

Інформацію взяти до відома, продовжувати проводити заходи щодо 

покращення якості освітнього процесу. 

 

 

 

 

Голова циклової комісії                                      доктор філософії Сташків О.Д. 

                 

Секретар                                                                                             Ковальчук І. В.  

 


